
疯马革 疯马革 可订制（g/m2）

产品名称 疯马革 疯马革 可订制（g/m2）

公司名称 鹤山市新科达企业有限公司

价格 .00/个

规格参数 品种:疯马革
克重:可订制（g/m2）
原料:可订制

公司地址 鹤山市龙口镇兴龙工业区

联系电话 86 0750 8763886/8763887/8763888

产品详情

品种 疯马革 克重 可订制（g/m2）
原料 可订制 幅宽 137（cm）
主要用途 皮具用品

 本公司产品全部符合欧盟环保要求！

鹤山市新科达企业有限公司创建于1998年，位于中国广东省鹤山市，占地面积约30000多平方米，现有员
工200多人，专业技术员30多人，是省内较专业的聚氨酯合成革生产企业。目前企业拥有干、湿法合成皮
革生产线各2条，压纹和三板印刷设备5套，并配置一套完善的合成革后段深加工整理设备和一套完整的
研究开发实验设施。企业年生产能力可达1200万米，产值2亿多元，所有产品均达到欧盟环保标准，并通
过iso9001：2000质量管理认证，产品种类涵盖面广，广泛应用于制鞋、箱包、文具、家具等制造行业。a
bout usheshan xin ke da enterprise co., ltd., which was established in 1998, is a professional manufacture of
ployurethane synthetic leather. it is located in heshan city, guangdong province, china. it covers 30,000 square meters
with more than 200 skillful workers and more than 30 professional technicians.the company has two wet processing
lines and dry processing lines. and, we have five sets of graining machine and printing machine. what’s more, we
have a perfect set of after-processing equipment and a well-equipped research and development lab. the company’s
yearly output approximates to 12 million meters and annual turnover is around 30 million u.s dollars.besides, our
company has passed the authentication of iso9001:2000 quality system and all of our products meet european
environmental standard. our products are widely used in making shoe, luggage, bag, stationary, furniture etc.please
feel free to contact us for more information.address: no. 8 beihuan road,xinglong industry area, longkou town,heshan
city, guangdong province, china.tel: (86-750) 8763886, 8763887, 8763888fax: (86-750) 8763889
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